
Ejby og omegns Forsamlingshus 

Generalforsamling onsdag d. 29.marts.2023.                      

Referat 

Dagsorden. 

1. Valg af dirigent, stemmetællere og protokolfører. 

2. Formandens beretning 

3. Regnskab 

4. Indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent – herunder budget 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

7. Valg af suppleant for 2 år 

8. Eventuelt 

 

Da Kurt var fraværende bød Per velkommen til Ejby og omegns 

Forsamlingshus årlige Generalforsamling. 

 

Ad. 1: Valg af dirigent, stemmetællere og protokolfører. 

Preben Andersen blev valgt som dirigent og konstaterede at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt via flyer til alle husstande. 

Eva Karlsen blev valgt som protokolfører. 

Desuden blev der valgt 2 stemmetællere. 

Det blev konstateret at der var fremmødt 18 stemmeberettigede. 

Ad.2: Formandens beretning. 

Per aflagde formandens beretning. Der er nu godt gang i udlejningerne efter 

Corona perioden. Det anbefales at kigge på hjemmesiden hvornår huset er 

ledigt samt være i god tid hvis man ønsker at leje en bestemt dato. 

Forårsperioden er kendetegnet med mange generalforsamlinger. 

Bestyrelsen sørger hele tiden for at huset fremstår i tiptop stand, ligesom der 

stadig arbejdes på at søge midler til et nyt køkken. 

Yderligere blev nævnt samarbejdet med Ejby Bylaug. 

Endvidere har vi haft besøg af Vestsjællands Forsamlingshusforening, hvilket 

var en hyggelig eftermiddag med erfaringsudveksling. 

Senest har vi købt en brugt opvaskemaskine. 

Per sluttede beretningen med at takke bestyrelsen samt alle der har givet en 

hånd med i løbet af året. 



Beretningen blev godkendt. 

Ad. 3: Regnskab 

Poul Gennemgik regnskabet  

Vi har pt. 125 medlemmer. Det er tydeligt at uddeling af flyer giver flere 

medlemmer, idet vi ikke havde mere end ca. 65 medlemmer under coronaen 

hvor vi ikke delte flyerere ud. 

Vi har haft lidt højere udgifter til EL. Der er også brugt flere penge på 

Reparation og vedligeholdskontoen. Dette skyldes etablering af terrasse samt 

nedgravning af faskine. 

Bestyrelsen har valgt at skifte forsikringsselskab hvorved der kan spares ca. 

5000 kr. årligt. 

Forsamlingshuset er ikke underlagt affalds sortering. 

Årets resultat bliver et lille underskud på ca.7000 kr. som hovedsageligt 

skyldes etablering af den nye terrasse. 

Team Plus har gennemgået og godkendt regnskabet med enkelte 

kommentarer. Efter enkelte opklarende spørgsmål blev regnskabet godkendt. 

Regnskabet bliver fremover gennemgået og påtegnet og kommenteret af 

Team Plus. 

Ad. 4: Indkomne forslag 

 Bestyrelsen har indsendt forslag om gennemgang af vedtægterne med 

henblik på at gøre dem nutidige. Desuden at gøre det nemmere i forhold til 

banken. Med den begrundelse foreslår bestyrelsen at der bliver indføjet at 

foreningen tegnes af formanden og kasseren. (Se bilag med hele 

gennemgangen af vedtægterne). 

Efter gennemgang af vedtægterne paragraf for paragraf godkendte 

generalforsamlingen ændringerne. 

Ad. 5: Fastsættelse af kontingent – herunder budget. 

Poul fremlagde budgettet for det komne år. Budgettet viser et overskud på  

ca. 54.000 kr. 

Bestyrelsen foreslå uændret kontingent på 100 kr. pr. husstand for 2024. 

Forsamlingen godkendte bestyrelsens forslag. 

Ad. 6: Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 

På valg er Kurt Roos, Per Henriksen og Heidi Rolander. Alle ønskede genvalg. 

Ingen andre ønskede at stille op så ovennævnte blev genvalgt. 

Ad. 7:  Valg af Suppleant for 2 år.  

På valg er Hanne Roos som blev genvalgt. 

 

 



 


